
Miért éppen a legjobb 
fejlesztők nem szeretik 

az agilitást?
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Az örök junior









Mit tettünk voltaképpen?



Miért nem szólt senki, hogy 
így nem lehet?



Mit tegyünk tehát?



Ha szeretem az agilitást

, akkor rossz programozó vagyok?











A szaktudás és a kemény munka 
semmilyen módszerrel nem 

helyettesíthető.



Guthy Miklós
agile coach

guthy.miklos@gmail.com
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